I Occupation Belge — The Belgian Occupation

Les troupes bhelges ont pris une part glorieuse 3 la conquéte de I’Est-
Africain allemand, gage d’une grande valeur pour les Alliés. 1 et 2. Les
forts de Mahengé et de Kigali occupés par nos troupes. 3. Le ‘ Kaiserhof”
de Tabora transformé par les Belges en hoépital pour Européens. 4. Revue
du 8' bataillon colonial belge dans la région de Kilossa. 5. Un détachement.
6. Une revue a Kamwezi. 7. Aprés la conquéte de I’'E. A. A. : la délégation
belge du corps d’occupation regoit & Tabora, qui était la capitale de guerre
allemande, le général Malfeyt, commissaire royal des territoires occupés.

The Belgian troops have borne a glorious part in the conquest of German East
Africa, a valuable pawn in the hands of the Allies. 1 and 2. The forts of
Mahengé and Kigali occupied by our troops. 3. The “ Kaiserhof” at Tabora
turned into a hospital for Europeans by the Belgians. 4. Review of the
XIIIth Belgian Colonial Batallion in the vicinity of Kilossa. 5. A Detachment.
6. Rewiew at Kamwezi. 7. After the conquest of German East Africa, the
Belgian delegacy of the occupying force receiving G' Malfeyt, Royal Commis-
sioner for the occupied territories in Tabora, the former German war capital.
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